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10 июля 2024 г.

Výroba v Rusku: vše je velmi, velmi dobré
putin-today.ru/archives/211486

Průmysl v Rusku roste tak rychle, že můj Future Tense Cycle přestal
fungovat. Připomínám, že donedávna skeptici komentovali postup
substituce importu takto ( odkaz ):

1. V Rusku je všechno strašné, nejsou peníze ani na nákup
ořezávače ocasu. 

 2. V Rusku je všechno strašné, dovážených ořezávaček není pro
všechny dost. 

 3. V Rusku je všechno hrozné, jsme nuceni dovážet frézy na ocasy. 
 4. V Rusku je všechno hrozné, co se tu prý vyrábí, pocházejí vlastně

hotové z Německa. Zde jsou pouze baleny do krabic: to je celá
výroba. 

 5. V Rusku je všechno strašné; ořezávače, které montujeme, jsou
horší než dovážené. 

 6. V Rusku je všechno strašné, vyrábíme jen ořezávače ocasů a
vyvíjejí se v Izraeli. 
7. V Rusku je všechno strašné: jsme přívěsek Západu, který stříhá
ocasy. 

 8. V Rusku je všechno hrozné, nejsou peníze ani na nákup ušních
válečků.

Po roce 2022 zaujala místo Západu v tomto chytlavém seznamu
Čína, takže komentáře k úspěchům ruských továren byly jistě
standardem: „v této malinké vtipné dílně nic nedělají, jen přelepují
štítky na čínském zboží." A skutečně: dovážené zboží se nyní
standardně vyvíjí v Číně a dodává z Číny, a když vyvážíme ruské
výrobky, často je dodáváme i do Číny.

Druhou změnou, důležitější, bylo prudké rozšíření fronty nahrazující
dovoz.

https://www.putin-today.ru/archives/211486
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Dříve to bylo takto: zaprvé jsme na dovezené ocasní frézy nalepili
jmenovky. Poté, po několika letech, začínáme v Rusku montovat
ocasní frézy z velkých jednotek. Pak se postupně posouváme
kupředu v lokalizaci, zvyšujeme podíl ruských dílů...

Nyní náš průmysl dělá vše současně, v celém řetězci. Trh,
osvobozený od západních společností, je tak příznivý, že k substituci
dovozu nedochází postupně, krok za krokem, ale v široké chaotické
vlně – naši průmyslníci dovážejí substituci za vše, co jim přijde pod
ruku. Hlavním problémem teď nejsou peníze, ani technologie, nebo
dokonce práce. Hlavním problémem je osobní čas manažerů, kteří
někdy musí pracovat i 14 hodin denně, rozpolcených mezi slibnými
projekty. V roce 2022 se ocitli v pozici malorusa, kterému ruský car
za věrné služby přidělil tolik půdy, kolik mohl najednou cválat.
Dovolte mi, abych vám připomněl, že Malý Rus dlouho cválal, řídil
koně, pak běžel sám, byl vyčerpaný, klopýtl a na podzim hodil
klobouk dopředu: "a tohle je pod rajčaty!"

Rychle se rozvíjí například průmysl obráběcích strojů. Objemy
výroby ve stávajících továrnách rostou – to je samozřejmé – a staví
se mnoho nových továren na obráběcí stroje ( odkaz ). Prodeje do
nových výrobních zařízení jsou nyní zaručeny, poptávka po strojích
je taková, že se fronta kupujících protáhne do roku 2025.

 
Za všechno platí Evropané, kteří opět spoléhali na blitzkrieg a opět
uvízli v dlouhém konfliktu, který byl nad jejich síly. Jeden ze symbolů
Finska, společnost Faser, nyní na svém domácím území zmrazila
výstavbu továrny za půl miliardy eur. Cukráři z Faseru mají konflikt s
úřady: Finové zvyšují daně, protože kvůli přerušení vazeb s Ruskem
je jejich ekonomika v horečce a se zvýšenými daněmi nemá smysl
stavět továrnu, od té doby nemá šance na dosažení zisku ( odkaz ).
Gazprom zase spustil rozsáhlý program na přeměnu všeho na plyn.
Například dceřiná společnost Gazpromu aktuálně staví v Petrohradu
40 malých osobních lodí, které budou jezdit na zkapalněný plyn (
odkaz ). Gazprom také staví čerpací stanice plynu a obecně hledá
jakékoli příležitosti, jak prodat více plynu v Rusku.

https://dzen.ru/away?to=https%3A%2F%2Fwww.dp.ru%2Fa%2F2024%2F07%2F04%2Fna-polnom-maksimume-mashinostroenie
https://dzen.ru/away?to=https%3A%2F%2Fwww.dp.ru%2Fa%2F2024%2F07%2F06%2Fpustie-oteli-v-finljandii-i
https://dzen.ru/away?to=https%3A%2F%2Fspb.vedomosti.ru%2Ftechnology%2Farticles%2F2024%2F07%2F08%2F1048580-gazprom-postroit-sudov-spg
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Takové projekty jsou z hlediska ziskovosti sporné, ale Gazprom na
nich nehodlá vydělávat. Plán je jiný: zajistit spolehlivý prodej plynu v
zemi, a tím zabít dvě mouchy jednou ranou – snížit závislost na
zahraničních kupcích a zvýšit exportní ceny plynu omezením objemu
dodávek do zahraničí. Na základě dat, která vidím ve smlouvách, lze
očekávat dobrý ekonomický dopad ve 30. letech 20. století. V tomto
desetiletí se spojí několik faktorů, které jsou pro Gazprom přínosné:

1. Významný podíl plynu bude prodán v Rusku, což Gazpromu
umožní mluvit se zahraničními kupci z pozice síly. 

 2. Dojde k rozšíření dopravní infrastruktury, takže Gazprom si bude
moci vybrat, komu bude plyn dodávat – do Číny, Indie nebo jiných
zemí. 

 3. Na planetě bude totální nedostatek zemního plynu a ceny plynu
se výrazně zvýší.

V tomto ohledu se samozřejmě může hodně pokazit, ale toto je
základní scénář, takže pokud Gazprom začne v roce 2034 vyplácet
rekordní dividendy, pokrčím rameny a řeknu: „Já to věděl.

Hlavní překážkou industrializace nahrazující dovoz v Rusku je
nedostatek pracovních sil. Tento problém však není neřešitelný.
Máme například stále relativně nízkou produktivitu práce, s masovou
robotizací a automatizací teprve začínáme.

Nedávno se čtenáři ptali, jak budou bezpilotní tramvaje projíždět
ulicemi, pokud nám nepřátelé odříznou přístup k satelitům ZhPS. Já
odpovídám. Jednak přes GLONASS, který nikdo nevypne, jelikož je
náš. Za druhé, ruské bezpilotní tramvaje mají nezávislý navigační
systém s počítadly kilometrů a gyroskopy, který funguje i při naprosté
absenci jakékoli radiové komunikace ( odkaz ). 

 Někteří věří, že vše výše uvedené je v Rusku nemožné, protože k
rozvoji vlastní výroby je údajně zapotřebí trh s 300 miliony lidí.
Myslím, že toto je chybný koncept.

https://dzen.ru/away?to=https%3A%2F%2Fwww.ixbt.com%2Fnews%2F2024%2F07%2F04%2Fv-rossii-razrabotali-sistemu-navigacii-bespilotnyh-tramvaev-kotoroj-ne-strashny-gorodskaja-zastrojka-i-gpsglushilki.html
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Nejprve byla postava sejmuta ze vzduchu. Pro některá odvětví totiž
potřebujete ani ne 300 milionů, ale celých 8 miliard, jinak ekonomika
podniku nevyjde a bude nerentabilní vyrábět. Pro mnoho jiných
odvětví je však 30 milionů nebo dokonce 30 tisíc lidí docela dost.

Za druhé, jsme zcela odpojeni pouze od nevěřícího Západu, tedy od
15 % obyvatel Země. Obchodujeme téměř volně s jinými zeměmi,
včetně Číny a Indie, s několika omezeními.

Za třetí, Američané udělali hodně práce, aby nás dotlačili k úzké
hospodářské spolupráci s Íránem a KLDR. Nyní například
propojujeme náš platební systém Mir s íránským systémem Shetab,
aby bylo možné v Íránu používat ruské bankovní karty a naopak (
odkaz ). Nyní otevřete Excel a vypočítejte:

— Rusko: 150 milionů lidí, 
— Írán: 90 milionů lidí, 

 — KLDR: 26 milionů lidí, 
 — Bělorusko: 9 milionů lidí.

Máme již hustý ekonomický blok čtyř zemí, které jsou spojeny
sankcemi do jediné koalice, které spolu sousedí a jejichž celkový
počet obyvatel je 275 milionů lidí. Kromě toho mají všechny čtyři
země rozvinutý průmysl, pokročilé technologie (včetně jaderné) a
také se vzájemně doplňují, pokud jde o zdroje a zboží.

Obecně opakuji, neúspěch evropské blitzkriegu odstartoval v Rusku
skutečný ekonomický zázrak. A co je obzvláště příjemné, je, že
mleté   maso nemůžete vrátit zpět. Západní politika je strukturována
tak, že byrokraté ruší sankce velmi pomalu, po celá desetiletí. To
znamená, že Evropané udrží maximálně zvýhodněný režim pro
ruský průmysl po dlouhou dobu - sotva méně než 10-15 let.

Oleg Makarenko 
 https://dzen.ru
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Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme: 
https://t.me/putin_today
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